

**TEKS UCAPAN**  
**BRIG. JENERAL DATUK PROF DR KAMARUDIN HUSSIN**  
**NAIB CANSOLOR UniMAP**  
**SEMPENA MAJLIS MAKAN MALAM**  
**MERAIKAN PELAJAR IEC DAN PENGHARGAAN MTE 2014 PADA 5**  
**DISEMBER 2014, DI**  
**HOTEL SERI MALAYSIA, KANGAR PERLIS**

Assalamualaikum Warahmatullahi Wabarakatuh dan Salam Satu Malaysia

**Salam Ilmu, Keikhlasan, Kecemerlangan UniMAP**

**SALUTASI**

**My Respected Colleague Prof. Ciaran O' Cathain**, President of Athlone, Institute of Technology, Ireland.

**Yang Berbahagia Dato' Prof. Dr. Zul Azhar Zahid Jamal**, Timbalan Naib Canselor (Akademik dan Antarabangsa) UniMAP

**Yang Berbahagia Prof. Dr. Abdul Hamid Adom**, Timbalan Naib Canselor (Penyelidikan dan Inovasi) UniMAP,

**Yang Berbahagia Prof. Madya Dr. Mohd Fo'ad Sakdan**, Timbalan Naib Canselor (Hal Ehwal Pelajar dan Alumni) UniMAP

**Yang Berusaha Encik Zuber Bin Haji Mohamad**, Pendaftar UniMAP,

**Yang Berusaha Puan Saodah Hassan**, Bendahari UniMAP,

**Yang Berusaha Puan Mazmin Mat Akhir**, Pemangku Pustakawan UniMAP,

Yang Berusaha Penolong-Penolong Naib Canselor UniMAP,

Dekan-dekan dan Ketua-ketua Jabatan,

Seterusnya staf Universiti Malaysia Perlis yang saya kasihi sekalian.

Selamat Petang, Good afternoon, Masa'a AlKair (Arabic), Galab Wanaagsan (Somali), Hayirli Kech (Uzbek)

### **Kata Alu-aluan**

1. Alhamdulillah, bersyukur kehadiran Ilahi dengan izin dan rahmatNya dapat kita bersama-sama pada malam inidalam Majlis Makan Malam Meraikan Pelajar IEC Dan Penghargaan Kejayaan Penyelidik UniMAP di MTE 2014. Pertama sekali selamat datang saya ucapkan kepada sahabat baik saya, Prof. Ciaran O' Cathain, President of Athlone, Institute of Technology ke UniMAP.

2. Terima kasih saya ucapkan kepada ahli jawatankuasa yang terlibat dalam penganjuran majlis pada malam ini. Sesungguhnya kerjasama dan komitmen yang diberikan amatlah dihargai dan hanya Allah sahaja yang mampu membalasnya.

### **MALAYSIA TECHNOLOGY EXPO (MTE) 2014**

3. Dikesempatan ini saya ingin merakamkan ucapan tahniah kepada para penyelidik UniMAP yang menyertai Malaysia Technology Expo (MTE) 2014. UniMAP berjaya muncul sebagai johan keseluruhan dengan meraih 15 pingat emas, 11 perak dan 8 gangsa dari 35 produk yang dipertandingkan. Tahun lalu kita berjaya meraih 7 emas, 10 perak dan 10 gangsa dari 27 produk.

4. MTE 2014 adalah kejayaan pembuka tirai penyelidikan yang saya yakin akan menjadi pembakar semangat untuk pameran penyelidikan yang lain

pula. Berikan tepukan yang gemuruh buat semua penyelidik UniMAP yang menyertai MTE 2014.

5. Tahniah juga diucapkan kepada Pusat Pengurusan Penyelidikan dan Inovasi (PPPI) UniMAP kerana melaksanakan pemilihan yang teliti kepada setiap produk yang mengambil bahagian dalam MTE 2014 ini. Semoga PPPI akan terus peka dan sensitif dengan pemilihan produk yang bakal menyertai sebarang pertandingan. Dari segi kejayaan produk, saya berasa bangga dengan pencapaian tersebut.

Hadirin sekalian

### **PERKEMBANGAN PELAJAR IEC**

1. Di kesempatan ini saya ingin mengalu-alukan kedatangan pelajar-pelajar baru untuk In

Selamat datang ke universiti - UniMAP, universiti pilihan bagi tiga atau empat tahun akan datang, atau mungkin lebih jika anda membuat keputusan untuk belajar untuk ijazah lanjutan atau untuk mengajar di sini selepas menamatkan pengajian anda. Dan selamat datang ke Perlis, rumah baru anda jauh dari rumah.

Tidak dinafikan ramai daripada anda akan mendapati banyak daripada pemandangan, bunyi, dan adat di sini untuk menjadi baru dan berbeza daripada apa yang anda telah digunakan untuk di negara anda sendiri. Saya pasti berharap anda akan mendapati kebaharuan ini sebagai sesuatu yang menyeronokkan dan menarik, dan bahawa anda akan menganggapnya sebagai satu cabaran dan satu pengalaman pembelajaran. Dan, sememangnya, anda

akan mempelajari banyak sepanjang penginapan anda di sini di UniMAP, di Perlis, dan di negara kami yang indah, aman, dan progresif Malaysia.

My dear students,

Saya juga pasti mengharapkan dan saya secara peribadi akan memastikan bahawa, sebanyak mungkin, pengalaman anda di sini semua akan positif dan kaya memberi ganjaran, dan akan memberikan anda dengan pengetahuan, inspirasi, dan pemikiran yang akan membantu anda untuk memenuhi anda matlamat dan untuk menjadikan impian masing-masing dalam kehidupan realiti. Anda anak-anak muda mempunyai banyak potensi, jika anda bekerja keras, anda boleh melakukan banyak perkara baik untuk kehidupan peribadi anda, untuk keluarga anda, untuk komuniti anda, dan bagi negara-negara masing-masing - dan UniMAP di sini untuk membantu anda mencapai potensi anda.

Kursus Bahasa Inggeris yang diambil untuk tempoh enam bulan akan datang adalah sangat penting untuk anda semua. Semua kursus-kursus akademik dan program kurikulum di UniMAP dijalankan dalam bahasa Inggeris. Kursus Antarabangsa Bahasa Inggeris direka untuk membantu anda untuk mengukuhkan lagi penguasaan Bahasa Inggeris anda supaya anda akan dapat mengikuti kursus sarjana muda anda kemudian tanpa sebarang masalah.

My dear students,

Anda semua tahu dengan baik belajar bahasa mengambil masa lebih daripada mempelajarinya di dalam kelas. Anda perlu menggunakan bahasa yang

sebanyak mungkin dalam bertutur, membaca, mendengar dan menulis. Oleh itu, anda mesti cuba untuk berbuat demikian mulai sekarang. Jangan segan untuk menggunakan bahasa Inggeris dalam kehidupan harian anda dan dengan semua orang. Sentiasa ingat, anda berada di sini untuk belajar bahasa Inggeris kerana bahasa Inggeris anda tidak cukup baik lagi.

Selain daripada bahasa Inggeris, saya juga mahu anda semua untuk belajar bahasa Melayu, bahasa kebangsaan Malaysia. Pembelajaran bahasa Melayu bukan sahaja akan membolehkan anda untuk berinteraksi dengan masyarakat di sini lebih baik tetapi juga akan membuat anda lebih dipasarkan dalam pasaran kerja.

Anda telah membuat pilihan yang sangat bijak untuk datang ke UniMAP untuk melanjutkan pelajaran anda. UniMAP mungkin muda dalam usia, ia adalah hanya berumur lapan tahun, tetapi ia sudah hampir sebaik universiti lebih tua seperti UM, USM, UTM, UKM. Daripada dua puluh satu universiti awam di Malaysia, UniMAP hanya di belakang universiti penyelidikan dari segi kedudukan. Semua program kejuruteraan kami diiktiraf oleh Lembaga Jurutera Malaysia dan Agensi Kelayakan Malaysia. Graduan kejuruteraan kami boleh bekerja di mana-mana negara di dunia selepas graduations mereka.

Perjalanan anda untuk kejayaan sebagai pelajar dan sebagai individu bermula hari ini, sekarang dan langkah pertama yang anda semua perlu mengambil

adalah untuk mendapatkan tahu semua tentang persekitaran UniMAP, sistem UniMAP. Pegawai-pegawai dan kakitangan Pusat UniMAP Hal Ehwal Antarabangsa akan berada di sini untuk menyediakan anda dengan maklumat yang anda perlukan tentang belajar dan hidup di sini di UniMAP dan di Perlis.